
BR. 0012.7.12.2017 

Protokół 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, które odbyło się w dniu 27.11.2017 w Ratuszu 

Miejskim w Kole. Posiedzeniu przewodniczyła Izabela Nuszkiewicz - Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu. W posiedzeniu na 7 członków Komisji udział wzięło 7 radnych, co 

stanowi quorum do prowadzenia prawomocnych obrad. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.                                                                                                     

 

Przewodnicząca otworzyła posiedzenie, przywitała wszystkich obecnych i przedstawiła porządek 

obrad. 

1. Analiza projektu uchwały w sprawie „Programu współpracy Gminy Miejskiej Koło                                

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2018.” 

2. Analiza projektu uchwały w sprawie nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte 

wyniki sportowe oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 1 im. Stanisława Konarskiego w Kole w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 1 im. Stanisława Konarskiego w Kole. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu 

Szkół nr 1 w Kole w ośmioletnią Szkołę Podstawową na 2 im. Adama Mickiewicza w Kole. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 3 im Marii Konopnickiej w Kole w ośmioletnią Szkołę Podstawową 

nr 3 im. Marii Konopnickiej w Kole. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej 

Szkoły Podstawowej nr 4 im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Kole na ośmioletnią Szkołę 

Podstawową nr 4 im. Kawalerów Orderu Uśmiechu w Kole. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowego Zespołu 

Szkół nr 2 w Kole w ośmioletnią Szkołę Podstawową nr 5 im. Arkadego Fiedlera w Kole. 

Od godziny 16 wspólne posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu z Komisją Budżetu                                 

i Finansów. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki sportowe 

oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających wysokie wyniki 

sportowe przedstawiła Pani Edyta Fabisiak – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych. Pani 

Fabisiak omówiła zmiany w uchwale oparte na projekcie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

Zmiany dotyczyły § 2, § 3, § 4, § 6.  

Radna H. Musiałek zapytała czy w uchwale określono czy osoby reprezentujące dany klub 

sportowy mogą reprezentować klub i miasto. 

Radny M. Hanefeld zaproponował zmiany w § 10 dotyczącym opiniowania wniosków                                        

o przyznanie nagród, aby opinie wydała komisja merytoryczna przy współpracy konsultantów w 

postaci przedstawiciela Rady Sportu i dwóch przedstawicieli organu wykonawczego. Radna                    

H. Musiałek i Radny F. Olejniczak poparli propozycję.  



Radna I. Nuszkiewicz zasugerowała aby we wniosku o nagrodę zakryć pewne dane ze względu na 

ochronę danych osobowych. 

Autopoprawka dot. § 10 zostanie wprowadzona do uchwały na sesji. 

 

Ad. 1 

Pani Edyta Fabisiak przedstawiła Program współpracy Gminy Miejskiej Koło z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2018. Dodała, że odbyło się spotkanie z organizacjami i nic się nie zmieniło w stosunku do roku 

poprzedniego.  

Komisja nie wniosła uwag do projektu. 

 

Ad. 3 - 7 

Projekty uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia szkół w ośmioletnie Szkoły 

Podstawowe zaprezentowała Pani Katarzyna Michalak – Naczelnik Wydziału Oświaty. Omówiła 

różnice w podstawach prawnych zmian w Szkołach Podstawowych i Zespołach Szkół. Zaznaczyła, 

że uchwały należy podjąć do 30 listopada br. 

Radna T. Brzoska zwróciła uwagę na zmianę nazw ulic, która została wprowadzona uchwałą z 

tego roku. 

Dyrektor Szkoły Lech Brzeziński wskazał na zmianę nazwy i imienia Szkoły i inne procedury w 

związku z tym. Zaznaczył, że musi być podpisane porozumienie z Powiatem, szkoła sportowa jest 

prowadzona przez Starostę, a Urząd Miasta miałby pokrywać koszty jej utrzymania.   

Uchwały porządkujące funkcjonowanie szkół zostały podjęte w tym roku. 

Do uchwał w sprawie Szkoły Podstawowej nr 1 i Szkoły Podstawowej nr 2 zostaną wprowadzone 

autopoprawki w związku ze zmianami nazw ulic. 

Radny M. Hanefeld zapytał Panią K. Michalak czy obwody szkół sześcioletnich odpowiadają 

obwodom szkół ośmioletnich. Uzyskał odpowiedź potwierdzającą. 

Opinie do omówionych projektów uchwał: 

1) Projekt uchwały w sprawie Programu współpracy Gminy Miejskiej Koło z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2018 Komisja zaopiniowała jednogłośnie,  pozytywnie przy 7 głosach „za” 

2) Projekt uchwały w sprawie nagród i wyróżnień dla osób fizycznych za osiągnięte wyniki 

sportowe oraz nagród dla trenerów prowadzących szkolenie zawodników osiągających 

wysokie wyniki sportowe Komisja zaopiniowała jednogłośnie,  pozytywnie przy 7 

głosach „za” 

3) – 7) Projekty uchwał dotyczących stwierdzenia przekształcenia szkół w ośmioletnie 

Szkoły Podstawowe Komisja zaopiniowała jednogłośnie,  pozytywnie przy 7 głosach 

„za” 

 

Pani Katarzyna Michalak rozpoczęła dyskusję w sprawie wyrównania wynagrodzeń długoletnich 

pracowników szkół aby płaca zasadnicza wynosiła 2000 zł plus „stażowe”.  Do tej pory dodatek 



stażowy był „wciągnięty” do płacy zasadniczej. Dyrektorzy Szkół zostali zobowiązani do 

wyrównania płacy zasadniczej do 2000 zł. Zostały na to przekazane środki. Dyrektor Adamek 

potwierdził informacje. Powiedział, że dał większą podwyżkę osobom, które pracują dłużej. 

Dyrektor E. Wysocka również oznajmiła, że przyznała podwyżki. Radna H. Musiałek podkreśliła, 

że osoby pracujące 3 lata mają takie samo wynagrodzenie co osoby z długoletnim stażem pracy. 

Radny M. Hanefeld powiedział, że intencją interpelacji było sprawiedliwe traktowanie wszystkich 

pracowników. Radna I. Nuszkiewicz  zaznaczyła, że podwyżkę powinny dostać tylko te osoby 

którym brakuje do płacy minimalnej 2000 zł. Dyrektor L. Brzeziński wyrównał wynagrodzenia i 

oznajmił, że spełnia wszystkie wymogi. Pani K. Michalak poinformowała, że sprawa będzie dalej 

wyjaśniana z uwagi na to, że nie wszyscy dyrektorzy stawili się na spotkanie Komisji.  

Dyrektor R. Adamek przekazał pismo w spr. zabezpieczenie środków finansowych w budżecie na 

dokończenie remontu budynku Szkoły Podstawowej nr 1 w Kole. 

Pismo stanowi załącznik do protokołu. 

Na tym posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zakończono. 

 

 

         Przewodnicząca Komisji  

Protokołowała:      Kultury, Oświaty i Sportu  

Edyta Adamczyk                           /Izabela Nuszkiewicz/ 

 


